



獨一無二 The One And The Only



大馬私人執業
牙醫協會推薦

Approved by
MALAYSIAN PRIVATE DENTAL
PRACTITIONERS ASSOCIATION

更干净 Lebih Bersih More Clean



初期使用者可能因为转换手势而有点不习惯，请坚持使用至少一星期。

Initial use of T-shape toothbrush usually causes some uneasiness. But after a week of consistent use, users will be acclimated to it.

Pada permulaan anda mungkin berasa kurang biasa dengan penggunaan berus bentuk-T ini. Jangan bimbang, satu minggu kemudian anda pasti akan menjadi biasa dan selesai.



1. 把手轻轻放下,手势一定要对,把牙齿合起,轻轻的上下刷前排牙.
2. 把牙刷延伸进右侧最里边,把牙齿合上,轻轻上下刷.
3. 要刷里边大牙时把嘴巴张开,下排牙轻轻从下往上刷. 上排牙从上往下刷,
4. 或如图从左往右刷
5. 刷里边上排牙,轻轻向外拉,同样步骤刷左右边.以及下排牙



1. Relax both shoulders and lower down your arm. Gently brush the outer surface of your front teeth repeatedly using vertical strokes.
2. In cleaning the teeth located on the each sides, move the brush from the gums up to the edge of the teeth applying the same stroke.



3. Brush the sides of the rear teeth using vertical strokes.
4. Or horizontal strokes on upper surface of the rear teeth
5. Brush the back part of the front teeth using vertical strokes.



1. Gosok gigi tengah dan depan secara menegak termasuk gusi.
2. Gosok gigi tepi secara menegak.
3. Mulut perlu dibuka untuk menggosok gigi molar, Tolak berus-T dari bawah ke atas untuk menggosok molar bawah, dan untuk molar atas gosok dari atas ke bawah.



4. Atau gosok gigi belakang dengan cara menolak dari kiri ke kanan.
5. Gosok bahagian dalam gigi dengan cara menarik keluar sisa-sisa makanan antara gigi.

注意事项:

初期刷牙会流血原因:

牙石,牙垢脱落: 此流血现象属暂时性的

Notice:

During brushing of teeth, the most common cause of bleedin gums is the removal of plaque near the gum line, gingivitis or tartar.

Perhatian:

Ingat, jangan gosok dengan kuat. Pada awal penggunaan, ada kemungkinan berdarah kerana proses menanggalkan plak. Kumur dengan air dan anda pasti berasa selesai.

MORE-T SDN.BHD. (93482U)

No.48-1, Jalan MP2, Taman Merdeka Permai,
Batu Berendam, 75350 Melaka Malaysia.

TEL : 06-335 7067